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Jegyzőkönyv 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
2015. április 21. napján 

megtartott üléséről 
 
Jelen vannak:  
 
Kalcsó Istvánné polgármester 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka képviselő 
Rákócziné Tripon Emese alpolgármester 
Szelezsán Zsolt képviselő 
Tarján István képviselő 
Csumpilla Csaba képviselő 
 
dr. Medgyaszai László jegyző 
 
Csoportvezetők 
 
Kalcsó Istvánné köszönti a jelenlévőket. 
 
Javasolt napirendi pontok: 
 

1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
2) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
3) Ciklusprogram megtárgyalása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
4) 2014. évi zárszámadás elfogadása 
Előadó: dr. Medgyaszai László jegyző 
 
5) Támogatási kérelmek elbírálása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
6) Közbeszerzési szabályzat módosítása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
7) Gépjármű értékesítésről szóló határozat módosítása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
8) Telekügy megtárgyalása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
9) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 

 



Kalcsó Istvánné megállapítja a határozatképességet és ismerteti a javasolt napirendi pontokat, 
javasolja Csumpilla Csaba képviselőt felkérni a jegyzőkönyv hitelesítésére. 
 
Javaslatát a jelen lévő képviselők egyhangúan elfogadják és az ülés napirendjét a következők szerint 
állapítják meg: 
 
Napirendi pontok: 
 

1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
2) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
3) Ciklusprogram megtárgyalása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
4) 2014. évi zárszámadás elfogadása  
Előadó: dr. Medgyaszai László jegyző 
 
5) Támogatási kérelmek elbírálása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
6) Közbeszerzési szabályzat módosítása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
7) Gépjármű értékesítésről szóló határozat módosítása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
8) Telekügy megtárgyalása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
9) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 

 
1) Beszámoló a két ülés közötti eseményekről 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Kalcsó Istvánné tájékoztatást nyújt a két ülés között történt eseményekről. A testület 
határozatait végrehajtották. 
Kistérségi ülésen vett részt, aholis elfogadták az előző év zárszámadását, de tárgyaltak 
pályázatokról is. 
Az ülésen megállapították, hogy Kétegyházának – a jó gazdálkodás eredményeképpen – nem kell 
kiegészítő támogatást fizetnie. A megtakarítás és többletbevétel egyrészt betöltetlen álláshelyből, 
pályázati forrásokból, valamint a nagyobb összegű számlák áthúzódásából ered. Ha minden jól 
sikerül, ez a megtakarítás nagyobbrészt elegendő lesz a szociális gondozók illetményére. 
A Szociális Intézmény vezetője nyugdíjba vonul, tisztességgel el is köszöntek tőle. 
 
Az ÖNHIKI-vel kapcsolatban vannak jó- és rossz hírek is. A benyújtás akadályokba ütközik, 
mivel a pályázati kiírás nagyon kedvezőtlen. A 60 napon túli, lejárt számlákat fogadja el a kiírás, 
amely felelős gazdálkodás esetén nem igazán vállalható. Jelenleg 4,5 millió forint körüli számlát 
sikerült összegyűjteni a megfelelő paraméterekkel. 



Sajnos nem nyerték el a Márki Iskola energetikai pályázatát, forráshiány miatt. Ez azt is jelenti, 
hogy a pályázat jó, de más okokból nem hozták ki nyertesnek. Ebben az ügyben még további 
tárgyalások várhatók. 
Az önkormányzati óvoda a szülők szervezésében nagyon jó hangulatú bált szervezett, amely nem 
jótékonysági céllal indult, de végül jelentős összeg gyűlt össze, amelyet fejlesztő eszközökre 
fordítanak. 
Sajnos a Szakiskola kezelésében lévő sportpálya üzemeltetőivel további gondok merültek fel, nem 
engedik be a dolgozókat, így nem tudják elvégezni a szükséges karbantartást, takarítást. A tegnapi 
napon tárgyaltak, de nem sikerült változást elérni. 
Folytatják a saját sportlétesítmény kialakítását annak érdekében, hogy a település lakossága méltó 
módon tölthesse szabadidejét. 
 
Vendégeket fogadott a Belügyminisztériumból, akik a varrodára voltak kíváncsiak, terveik szerint 
szeretnék továbbfejleszteni ezt a tevékenységet, munkaruhát készítenének. Úgy tudják, hogy a 
projekthez önerőt nem kell hozzárendelni, de konkrétumokat nem tudnak. 
 
Rákóczné Tripon Emese kérdezi, várható-e további, 60 napon túli számlák jelentkezése és 
hogyan áll a szociális kiadásokra igényelt összeg? 
 
Kalcsó Istvánné: További számlák nem várhatók, a szociális területre igényelt támogatás 
kedvező elbírálása viszont várható. 
 
Rákóczné Tripon Emese javasolja, hogy a jelenlegi paraméterekkel nyújtsák be a pályázatot. 
 
Ezt követően szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a jelen lévő 
képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

58/2015. (IV.21.) számú határozat 
beszámoló a két ülés között történt eseményekről és tett intézkedésekről 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a két ülés között történt eseményekről 
és tett intézkedésről szóló beszámolót elfogadja. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 

 
2) Beszámoló a lejárt határidejű határozatokról 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Kalcsó Istvánné tájékoztatást nyújt az anyagban foglaltakról, majd szavazásra teszi fel a 
megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal 
elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

59/2015. (IV.21.) számú határozat 
a lejárt határidejű határozatokról szóló beszámolóról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a lejárt határidejű határozatokról szóló 
beszámolót elfogadja. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 

 
3) Gazdasági Program és Fejlesztési Terv megtárgyalása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Csumpilla Csaba tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottság állásfoglalásáról. 
 



Kalcsó Istvánné tájékoztatást nyújt az anyagban foglaltakról. Az anyag elkészítésével megvárt 
minden olyan fontos információt, amelyet indokolt belefoglalni a tervezetbe. 
Minden olyan elképzelést papírra vetett, amelyre vonatkozóan a testület már döntéseket hozott, 
vagy amelyeket említett és megvalósítani kíván. 
Nagyon sok elképzelés nem valósítható meg saját forrásból, kizárólag pályázatok segítségével. 
Ezt követően részletesen ismerteti az anyag tartalmát, mely teljes egészében a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
Kiemeli a beruházások fontosságát, de úgy véli jó úton haladnak az idősödő lakosság szociális 
ellátása tekintetében. Nagyon jó lenne egy bentlakásos idősek otthona kialakítása, hiszen az 
átlagéletkor egyre növekszik, és mindenképpen lenne rá igény. 
A közrend, közbiztonság szintén nagyon fontos, ebben a témában már eddig is nagyon sokat 
tettek. Indokolt megvizsgálni a mezőőri rendszer visszaállítását, de ehhez egyeztetések 
szükségesek. 
A közigazgatást sikerült magas színvonalra emelni, ezt mindenképpen fenn kell tartani és tovább 
kell fejleszteni. 
Az anyagban foglaltakat végrehajtani csak úgy lehet, ha mindannyian együtt dolgoznak, 
összefognak a település érdekében. 
A pályázati környezet nagyon kedvező, hiszen jelentős források nyílnak meg. Kéri, segítsék a 
munkát, de számít a civil szervezetekre és a lakosságra. 
 
Rákócziné Tripon Emese részletesen ismerteti az anyaghoz csatolt fejlesztési célokat, melyek az 
anyag részét képezik. Felvázolja a terveket, elképzeléseket. Első helyen az energetika és 
környezetvédelem szerepel. Fontos kiemelni, hogy az önerők mértékéről nincs információjuk, de 
úgy véli, 5-10 %-os mértéket tudnának vállalni. 
Folytatják az autó- és kerékpárutak tervezését, a pályázatok felkutatását. Nem maradt el a járdák 
építése és felújítása, illetve a buszöblök korszerűsítése. 
Feltüntettek a közfoglalkoztatásra irányuló ötletet is, amely családbarát munkahely kialakítására 
irányul. 
Tervezték a ravatalozó és a településközpont felújítását, de a szolgálati lakások és a vadászház 
sem maradtak ki a felsorolásból. 
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka kiemeli, hogy már most kiváló kapcsolatuk van a különféle 
szűrővizsgálatokat végző szervezetekkel és mindenkit várnak a programokra. 
 
Kalcsó Istvánné: Ezek a programok nagyon fontosak, de kéri, hogy jobban népszerűsítsék őket. 
 
Tarján István nem tartja elfogadhatónak, hogy az útépítéseknél egyik utcában kérnek 
hozzájárulást, máshol nem, valamint, hogy a lakosság nem értesül a különböző beruházásokról. 
Fontosnak tartja, hogy komposztálót és építési törmelék lerakót létesítsenek a településen. 
 
Kalcsó Istvánné kiemeli, hogy minden program, tervezet nyilvános, bárki megismerheti, arról 
véleményt mondhat. 
Az útépítések tekintetében a hozzájárulás kérése lehetőség, a megjelenő pályázati feltételek fogják 
meghatározni ezt a kérdést. Amikor aktuális lesz, eldöntik, hogy képesek-e saját költségvetésből 
fedezzék az önerőt vagy a lakossághoz fordulnak. 
A komposztáló nagyon fontos, de kizárólag az önkormányzati zöldhulladék részére. Az építési 
törmelék más kérdés, ez nem kötelező, nem is támogatja. Ezt sajnos helyben nem tudják 
megoldani, de a későbbiekben megvizsgálják, tudnak-e ebben segítséget nyújtani. 
Minden szeméttelepet felszámoltak, új kialakítását nem szabad megengedni. 
 
Rákócziné Tripon Emese úgy véli, egy törmeléklerakó létesítése nagyon kétséges eredménnyel 
járna, nem megoldott sem az őrzése, sem a hulladék válogatása, sőt alkalmanként a lakos 



visszafordítása, a lerakás megtiltása sem. Ehhez jelentős személyi felügyelet kell, ami viszont 
nagyon költséges és folyamatosa konfrontációval jár. 
 
Kalcsó Istvánné szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a jelen lévő 6 
képviselő 5 igen szavazattal, egy tartózkodás mellett elfogad és a következő határozatot hozza: 
 

60/2015. (IV.21.) számú határozat 
Kétegyháza Nagyközség Gazdasági Programjáról és Fejlesztési tervéről 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete az Önkormányzat Gazdasági programját 
és fejlesztési tervét e határozat mellékletében meghatározza és közzéteszi. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 

 
4) 2014. évi zárszámadás elfogadása 
Előadó: dr. Medgyaszai László jegyző 
 
Csumpilla Csaba tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottság állásfoglalásáról. 
 
Vatrán Éva néhány kiegészítést fűz az anyaghoz, kéri, hogy a hatálybaléptetés dátuma április 30. 
legyen. Kiemeli, hogy a költségvetés végrehajtása megnyugtatóan történt, előirányzat túllépése 
nem következett be. Az adók tekintetében a kintlévőség csökkenése tapasztalható, ami jelentősen 
javította az egyenleget. Az önkormányzatnak hosszú távú elkötelezettsége nincs, mindössze 
folyószámlahitelt vesznek igénybe, de azt is csak a legszükségesebb mértékben és ideig. 
Fontos, hogy kockázatos befektetése az önkormányzatnak nincs, kizárólag az OTP-vel állnak 
kapcsolatban és minden pénzügyi műveletet itt végeznek. 
 
 
Kalcsó Istvánné tájékoztatást nyújt az anyagban foglaltakról, majd kéri a képviselőket, 
foglaljanak állást az anyagról. A tervezet más szerkezetben és egy kicsit más személettel készült el, 
de tartalmazza a főbb mutatókat. Bemutatásra kerültek a felhalmozások, a beruházások, látható, 
hogy az elmúlt évben milyen mértékben fejlődött a település. 
 
Kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra teszi fel a módosított rendelettervezetet, melyet a jelen 
lévő 6 képviselő egy tartózkodás mellett elfogad és a következő rendeletet alkotja: 
 

Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testületének 
12/2015. (IV.24.) számú önkormányzati rendelete 

Kétegyháza Nagyközség Önkormányzata 2014. évi zárszámadásáról 
(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 
Ezt követően szavazásra teszi fel a belső ellenőri jelentésre megfogalmazott határozati javaslatot, 
melyet a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot 
hozzák: 

61/2015. (IV.21.) számú határozat 
a belső ellenőri jelentésről 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete 2014. évi belső ellenőri jelentést 
elfogadja. 
Felkéri a jegyzőt az anyag honlapon történő megjelentetésére. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 

 
5) Támogatási kérelmek elbírálása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 



 
Csumpilla Csaba tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottság állásfoglalásáról kéri, szerepeltessék a 
Kultúrélet Egyesület kérelmét is az anyagban. 
 
Kalcsó Istvánné tájékoztatást nyújt a beérkezett kérelmekről. Kiemeli, hogy az elmúlt évben a 
futballegyesületnek jelentős támogatást nyújtottak a nevezési díjakhoz. 
Javasolja, térjenek el a bizottsági állásponttól. A polgárőr egyesület működéséhez – vélhetően – 
nem fognak támogatást kapni, így meg kellene emelni az összegeket. A későbbiekben – a 
költségvetés függvényében – lehetne még támogatást nyújtani. 
A taekwondoo egyesület támogatását a Sportegyesületnél kellene szerepeltetni. 
 
 
Rákócziné Tripon Emese: Sajnos nagyon mérsékelt forrás áll rendelkezésre, így az egyes 
támogatásokat csökkenteni kell. 
 
Gyebnárné Avramucz Hajnalka támogatja a nyugdíjas klub és a polgárőrség kérelmét, javasolja, 
hogy a taekwondoo szakosztálynak 60.000.- Ft-ot állapítsanak meg. Munkájuk kiemelkedő, úgy 
véli, indokolt a segítség nyújtása. 
 
 
Szelezsán Zsolt kéri kiemelni a taekwondoo szakosztályt a Sportegyesület részére szánt 
támogatási összegből és külön támogatni, a szakosztály kérésének megfelelően. 
 
Ezt követően szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a jelen lévő 
képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

62/2015. (IV.21.) számú határozat 
civil szervezetek támogatásáról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete támogatásban részesíti a követező civil 
szervezeteket: 
 
Kétegyházi Sportegyesület Taekwondoo Szakosztály:  60.000.- Ft; 
Mozgáskorlátozottak Dél-alföldi Regionális Egyesülete:  30.000.- Ft; 
Márki Sándor Nemzetiségi Nyugdíjas Klub:   40.000.- Ft; 
Kétegyházi Polgárőr Egyesület:     40.000- Ft. 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert az elszámolási kötelezettséget is 
tartalmazó támogatási szerződés aláírására. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: szerződéskötésre azonnal, az elszámolásra november 30. 
 

6) Közbeszerzési szabályzat módosítása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Csumpilla Csaba tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottság állásfoglalásáról. 
 
Kalcsó Istvánné tájékoztatást nyújt a szabályzat módosításának szükségességéről, majd 
szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők 
egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

63/2015. (IV.21.) számú határozat 
közbeszerzési szabályzat módosításáról 



Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete az 1/2009. (II.18.) számú szabályzatát 
jelen határozat mellékletében foglaltak szerint módosítja, közzéteszi és alkalmazni 
rendeli. 
A képviselő-testület felkéri a jegyzőt az egységes szerkezetű szabályzat elkészítésére 
és közzétételére. 
Felelős: dr. Medgyaszai László jegyző 
Határidő: azonnal 

 
7) Gépjármű értékesítésről szóló határozat módosítása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Csumpilla Csaba tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottság állásfoglalásáról. 
 
Kalcsó Istvánné ismerteti Rajtár István kérését, mely a korábban meghozott határozat 
módosításával jár. Tekintettel arra, hogy a kérés önkormányzati érdeket nem sért, javasolja, 
elfogadását  
Ezt követően szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a jelen lévő 
képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

64/2015. (IV.21.) számú határozat 
gépjármű értékesítéséről 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete módosítja a 31/2015. (II.24.) számú 
határozatát, a tulajdonában lévő Citroen Berlingo gépjárművet a Dynami-Car Kft. 
(5540 Szarvas, Csabai u. 1/3.) részére értékesíti, nettó 620.000.- Ft + Áfa vételárért. 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert az adásvételi szerződés aláírására. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 

 
8) Telekügy megtárgyalása 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Csumpilla Csaba tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottság állásfoglalásáról. 
 
Kalcsó Istvánné tájékoztatást nyújt az anyagban foglaltakról, majd szavazásra teszi fel a 
megfogalmazott határozati javaslatot, melyet a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal 
elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

65/2015. (IV.21.) számú határozat 
telekügyekről 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a Kétegyháza 766 hrsz-ú ingatlant 
visszaveszi Szarka Györgyné bérlőtől és 2018. június 30-ig Csóka Tivadar 
(Kétegyháza, Toldi u. 126.) részére évi 10.000 Ft bérleti díj ellenében legeltetés céljára 
bérbe adja. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 

 
9) Bejelentések, egyebek 
Előadó: Kalcsó Istvánné polgármester 
 
Kalcsó Istvánné tájékoztatást nyújt a Május 1. napjára tervezett majálisról. A Bizottsági ülésen 
tárgyaltak erről és javasolták, hogy a Sportegyesület szervezze meg a rendezvényt és ehhez 
csatlakozzon ki-ki a megfelelőnek tartott módon, formában és támogatással. 
 



Szelezsán Zsolt tájékoztatja a jelenlévőket a Bizottság állásfoglalásáról. 
 
Kalcsó Istvánné ezt követően szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet 
a jelen lévő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő határozatot hozzák: 
 

66/2015. (IV.21.) számú határozat 
a Május 1-jei majális megrendezéséről 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete csatlakozik a Sportegyesülethez, a Május 
1-jei majális megszervezésében, ehhez 150.000.- Ft-ot biztosít a rendezvény 
programjainak költségére, a szükséges anyagok és eszközök megvásárlására és a teljes 
lakosság megvendégelésére.  
A képviselő-testület felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 

 
dr. Medgyaszai László felveti, hogy néhányan kérték a testületi ülésről készült filmanyagot. 
Tekintettel arra, hogy a képviselő-testület működését rendező törvény a nyilvánosságot határozza 
meg, nem nevesítve képi vagy más rögzítés kötelezettségét, a testületi ülés közvetítése nem 
kötelező, hasonlóképpen az anyag rögzítése sem. Problémát okozhat az is, ha megnyitnák a 
másolat készítésének lehetőségét, hiszen nem győznék az igényeket kielégíteni. 
Felvetődhetnek személyiségi jogi problémák is, ugyanis nem minden résztvevő közszereplő és az 
Ő jelenlétük, hozzászólásaik továbbadása, sokszorosítása engedélyhez kötött lehet. 
 
Kéri a testület állásfoglalását. 
 
Kalcsó Istvánné úgy véli, az ülések nyilvánosak, bárki megjelenhet, szót kérhet, és az ülést 
megtekintheti otthonában is, illetve elolvashatja a jegyzőkönyvet. Ez elegendő, további másolatok 
anyagok készítése szükségtelen. 
 
Tarján István kéri a hangfelvételt, a szavazásban nem vesz részt. 
 
Csumpilla Csaba nem ért egyet a hanganyag sokszorosításával. 
 
Kalcsó Istvánné ezt követően szavazásra teszi fel a megfogalmazott határozati javaslatot, melyet 
a szavazásban részt vevő képviselők egyhangú igen szavazattal elfogadnak és a következő 
határozatot hozzák: 
 

67/2015. (IV.21.) számú határozat 
a testületi közvetítés sokszorosításáról 
Kétegyháza Nagyközség Képviselő-testülete a nyílt ülések élőközvetítésén túlmenően 
nem kíván archívumot létrehozni a filmanyagokból, erre vonatkozóan nem 
rendelkezik megfelelő infrastruktúrával, annak sokszorosítását nem engedélyezi. 
Felelős: Kalcsó Istvánné polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Csumpilla Csaba kéri, figyeljenek a mozgóárusokra a településen. 
 
Kalcsó Istvánné kiemeli a település sportolóit, akik viszik Kétegyháza jó hírét. Gratulál az 
eredményekhez. 
 
Tarján István kérdezi, hogyan állnak a szennyvíz-helyreállítás munkálatai? 
 



Kalcsó Istvánné: Folyamatosan haladnak és május végére mindent el fognak végezni. Kéri, hogy 
a bejelentéseket, jelentkező problémákat Wittmann Attila műszaki ügyintézőhöz jelentsék be. 
 
Ezt követően megköszöni a munkát és bezárja az ülést. 
 
 

Kalcsó Istvánné      dr. Medgyaszai László 
polgármester        jegyző 

 
Csumpilla Csaba 

képviselő 
 
 
 
 


